
Verslag Seniorenadviesraad Jabbeke  22 augustus 2023 

 

Aanwezig:  Burgemeester Frank Casteleyn, Marie-Jeanne Deruyter, Rommel 
Dirk, Luc Puys�ens, Maes Anne-Marie, Rabaey Mariete, Vanden 
bussche Daniel, Rosseel Willy, Constant Eric, Vandecasteele Honoré, 
Cateeu Isabelle, De brabander Roger, Verleye Roland, Maes Anne-
Marie, Mieke Roelens 

Verontschuldigd:   Paul Storme, Cecilia Cotenie 

Verslaggever:    Lisa Warnez, zorgcoach OCMW Jabbeke  

 

1. Welkom: Burgemeester heet iedereen welkom en gee� het woord aan Marie-Jeanne.  

Marie-Jeanne stelt zich voor: ze woont sinds 20 jaar in Varsenare en is voorziter van okra, is lid bij 
Neos en vrijwilliger van de Mindermobiele centrale.  

2. Goedkeuring vorig verslag:  

Er wordt goedkeuring verleend aan het verslag: vergadering Seniorenadviesraad 04.07.2023 

- Als opmerking: punt 1, datum van de laatste SAR wordt aangepast  
 

3. Inge, Coördinator van de minder mobiele centrale komt uitleg geven over de dienst.  
Oproep tot extra vrijwilligers:  
 

De Minder Mobielen Centrale is een dienstverlening aangeboden door Lokaal bestuur Jabbeke. Het 
doel is om verplaatsingsmogelijkheden aan te bieden aan mensen met een laag inkomen en een 
beperkte mobiliteit. Deze dienstverlenging haalt de mensen uit hun sociaal isolement. Het gaat hier 
vaak om oudere mensen, mensen met een beperking of mensen met een laag inkomen en die een 
eigen wagen beziten. De riten die aangevraagd worden door de leden van de MMC zijn vaak voor 
familiebezoek, boodschappen, kappersbezoek, doktersbezoek, … De dienstverlening is niet bedoeld 
als ziekenvervoer. 

In 2022 hadden we 82 leden. 10 chauffeurs die in 1 jaar �jd 739 riten hebben uitgevoerd, omgezet in 
km’: 15.937. 

Omwille van stopze�ng 2 chauffeurs (1 persoon omwille van erns�ge ziekte en 1 iemand omwille van 
verhuis) + chauffeurs die �jdelijk out zijn omwille van ingreep, zijn we op zoek naar nieuwe kandidaat 
chauffeur/vrijwilligers. 

Bedenking van: zijn er voorwaarden om chauffeur te worden?  

- Er zijn hier geen wetelijke voorwaarden aan verbonden, wel volgt er een sociaal 
onderzoek van de coördinator. Lee�ijd speelt ook geen rol.  

- Vrijwilligers van de mindermobiele centrale hebben elk jaar recht op het gra�s 
griepvaccin alsook worden ze uitgenodigd op de jaarlijkse nieuwjaarsrecep�e. Elk jaar 
worden de vrijwilligers bedankt met een etentje.  



Coördinator Inge gee� door aan collega Sarah De Deckere om de oproep in het ar�kel over “Bruisend 
Jabbeke” in de krant van West Vlaanderen te plaatsen die eind dit jaar zal verschijnen, alsook op de 
facebookpagina.  

Graag dus een oproep in de verschillende verengingen van Jabbeke naar vrijwilligers. Bij verdere 
vragen kan je terecht bij de coördinator van de MMC: Inge Welvaert 050 81 01 85 
inge.welvaert@jabbeke.be  

 
 

4. Voorstelling nieuw lid Mieke Roelens  
 

Mieke stelt zich voor: Ze is a�oms�g uit Izegem een woont ruim 40 jaar in Varsenare. Ze is reeds 40 
jaar lid van de gezinsbond Varsenare waar ze bestuurslid is, als Secretaris.  

 
5. Nieuw traject van de lijnbus: 

Het traject die de lijnbus zal afleggen staat nog niet geheel op punt. De verschillende “hoppinpunten” 
zijn nog niet gekend.  

 
- Men vraagt: wat is correct over de geruchten: “klopt het dat de bus niet meer door het 

centrum van Varsenare zal rijden?”  
De burgemeester ontkracht dit gerucht, dit klopt niet.  
 

- Er wordt uitleg gevraagd op de volgende SAR 
 
 

6. Werkgroep 1ste lijnszorg heropstarten. Vorige vergadering werd vermeld dat Luc Puys�ens, 
Anne-Marie Maes, Dirk rommel en Honoré Vandecasteele zich hiervoor zullen engageren.  

Vorige vergadering wat onduidelijkheden rond deze lijst. Wat is de bedoeling ervan? Is bedoeld voor 
senioren die in nood ziten en niet weten met welk probleem ze waar terecht kunnen. Binnen 
gemeente en OCMW, bij wie kunnen ze voor wat terecht?  

Er kan een kaart opgesteld worden waarop duidelijke gegevens worden vermeld. Eventueel ook met 
grote leters. 

De Burgemeester kijkt om een lijst op te stellen.  

 

7. Plaatsvervangers van de leden oplijsten.  
 

Iedereen kan via mail zijn of haar plaatsvervanger doorsturen naar Lisa. 
lisa.warnez@jabbeke.be  
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8. Wordt er een geschenkje aangekocht voor Annie D’hoedt ter bedanking voor haar 
engagement?  
 

Annie kan een geschenk krijgen vanuit de gemeente aangeboden door de SAR-leden.  

Annie zal worden uitgenodigd op de eerstvolgende adviesraad. De burgemeester zorgt voor een 
geschenk.  

 
9. Penningmeester, hoeveel zit er in kas: €8211  

Jaarlijks wordt er €700 toegevoegd vanuit het lokaal bestuur.   

Akkoord om het abonnement te verlengen voor elk lid van de adviesraad voor het �jdschrij� 
ACTUEEL van de Vlaamse Ouderenraad.  

Abonnement afsluiten voor nieuw lid Mieke Roelens.  

 
10. Volgende datum SAR:  

Dinsdag 12.12.2023  

 
11. Varia 

  
- Kan er een oproep zijn naar ona�ankelijke leden? Zie onderstaande wat vermeld staat in 

de statuten:  

Art 5 - Lidmaatschap seniorenadviesraad §1. Bij de start van de seniorenadviesraad en bij het begin van de 
legislatuur worden alle verenigingen en organisa�es die in aanmerking komen voor lidmaatschap, door het 
gemeentebestuur aangeschreven en uitgenodigd om zich kandidaat te stellen. Tevens wordt door het 
gemeentebestuur, via onder andere het gemeentelijke informa�eblad, een oproep gericht aan alle 
geïnteresseerde inwoners om zich bij de bevoegde ambtenaar kandidaat te stellen. 

De samenstelling van de seniorenadviesraad wordt ter kennisgeving medegedeeld aan de gemeenteraad en de 
OCMW-raad.  

§ 2. Na de installa�e van de seniorenadviesraad lanceert het gemeentebestuur Jaarlijks een oproep voor 
kandidaten voor de seniorenadviesraad. Nieuwe kandidaten kunnen zich melden bij de bevoegde ambtenaar. 
De nieuwe kandidaturen worden besproken op de seniorenadviesraad en ter kennis medegedeeld aan de 
gemeente en OCMW-raad. Indien er zich meer kandidaten aanmelden dan toegelaten (ar�kel 4), dan zal er 
advies gevraagd worden aan de seniorenadviesraad in func�e en zal de uiteindelijke beslissing genomen 
worden door de gemeenteraad bij geheime stemming. 

 
- Buurthuis:  

Er zouden mensen van Oostende komen eten in het buurthuis. Dit werd doorgegeven aan het 
waarnemend diensthoofd van de sociale dienst, Benedikte Bonny. 

- Agendapunten van de SAR: 

Bij de volgende adviesraad zullen de agendapunten via mail worden doorgestuurd naar alle leden.  

- Begraafplaats aan de Aartrijksesteenweg: 



De bedenking wordt gemaakt of het mogelijk is om zitplaatsen te voorzien onder de overkapping. Bij 
een ceremonie is dit lang rechtstaan. De vraag wordt gesteld aan het schepencollege.  

- Cultuur en sportcentrum:  

Het zou nu�g zijn om haakjes te voorzien in de vrouwentoileten voor mantels en handtassen.  

 

- Veiligheid:  

De trappen in het VTC om naar de cultuurzalen te gaan zijn te smal en niet verlicht. De trappen naar 
beneden zijn breed genoeg maar eventueel een trapleuning in het midden zou comfortabeler zijn.  

Wanneer de kinderopvang er is, wordt er een tafel geplaatst die dient om de ouders te ontvangen. Er 
worden vaak papieren op de onderste trede gelegd, dit maakt het moeilijk om de trap te gebruiken. 
De li� is niet handig in gebruik.  

 

- De wekelijkse markt:  

Men maakt de bedenking of er een mogelijkheid is om de wekelijkse markt aantrekkelijker te maken.  

De burgemeester licht toe: Sedert de slui�ng van café de Tijger ( Marie-Jeanne) komen er nog zeer 
weinig mensen naar de markt. Heel wat marktkramers willen ook niet meer komen ondanks het 
gra�s is om op de markt te staan. Er werden al heel wat marktkramers aangeschreven zonder 
resultaat. Er wordt gekeken om een nieuwe markt op te starten in Varsenare. Er komt al zeker een 
nieuw viskraam.  

- Het bibliotheekgebouw:  

Welke func�e hee� het bibliotheekgebouw en wat zal er in de toekomst mee gebeuren? Is het 
mogelijk om de kinderopvang er te huisves�ngen?  

De burgemeester licht toe: Voorlopig nog onduidelijk wat er mee zal gebeuren. Op dit moment is het 
al gebruikt door de harmonie, voor cultuur en turnen de kinderen er soms. De accommoda�e is niet 
geschikt om er de kinderopvang te ves�gen, er dienen heel wat renova�es te gebeuren hiervoor.  

Indien er voorstellen zijn naar een bestemming van de bibliotheek is dit steeds welkom. 

 

 

 

Voor Verslag: Lisa Warnez – Zorgcoach OCMW Jabbeke  

 

  


